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Spørgsmål nr. 446 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg:

”Er ministeren tilfreds med niveauet på forskellige politidirek-

tørers bonusser, som beskrevet i artiklen "Se direktørs bonus-

kontrakt: 'Helt skævt', 'Sløset' og 'en uskik', raser politikere", fra 

bt.dk den 13. november 2019, og agter ministeren at gøre noget 

ved disse bonusser fremadrettet og i givet fald hvad og hvor-

når?”

Svar:

Jeg tror grundlæggende ikke på at drive ledelse gennem resultatløn. Derfor 

har jeg bedt Justitsministeriet se på mulighederne for at afskaffe brugen af 

resultatløn på ministeriets område. 

I forhold til den konkrete it-direktør, der omtales i artiklen, kan det oplyses, 

at der indgår et vilkår om resultatløn på op til 200.000 kr. årligt i den pågæl-

dendes ansættelseskontrakt. 
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